
Social distance 

 
We worden allemaal geacht om afstand te houden, niets in groepsverband te 
ondernemen, elkaar geen hand te geven. Feestjes worden uitgesteld, over het 
algemeen dan, want soms moet de politie toch in actie komen en worden 
“feestmakers” al dan niet met een boete naar huis gestuurd. 

De kranten staan voortdurend vol met coronanieuws, prognoses, waarschuwingen, 
adviezen. De ene expert na de andere wordt geciteerd en op den duur zie je door de 
bomen het bos niet meer. Gelukkig zorgt onze secretaris/ledenadministrateur elke 
dag voor een actueel overzicht, een soort baken in woelig water. 

 

 

Toch is er nog positief nieuws te melden, want: 
deze ongekende crisis biedt ook kansen. 
 
Dat zei Louis van Gaal in een recent interview 
waarbij het ging over allerlei spontane initiatieven, 
saamhorigheid, meer naar elkaar omkijken, iets 
voor elkaar over hebben.  

 
Louis van Gaal staat bekend om zijn uitspraken en dus zegt hij daarover in zijn 
interview: dat had je een maand geleden niet kunnen denken in onze 
egocentrische maatschappij; maar afwachten wat ervan overblijft na corona. 

En dat is natuurlijk waar, maar “nooit iets proberen waarvan je niet weet wat de 
afloop zal zijn”, dat is pas erg. Dus is het zeker de moeite waard om te proberen het 
goede uit de coronacrisis te bewaren en ook daarna uit te blijven voeren.  

 Zorg goed voor jezelf en let een beetje op elkaar! 


